
در  امروز  استقلال  و  پرسپولیس  تیم  دو  ملی:  آرمان 
چارچوب رقابت های هفته بیست ویکم لیگ برتر در ورزشگاه 
آزادی و با قضاوت پیام حیدری مقابل یکدیگر قرار خواهند 

گرفت. 
 پرسپولیس 

برگزاری  درباره  فوتبال  کارشناس  مهدوی،  محمدرضا 
دربی ۱۰۵ در زمان مقرر به خبرنگار ایمنا می گوید: به نظر 
می رسد شهرآورد تهران در موعد مقرر خود برگزار می شود، 
اما پرسپولیس نیز طی روزهای گذشته برای تعویق دربی 
موافقت خود را اعلام کرده است؛ در هر صورت امیدوارم بازی 
گر تعویق  سرخابی ها در زمان تعیین شده برگزار شود؛ البته ا
شهرآورد به سود فوتبال ایران است و به آبی پوشان برای تقابل 
با النصر کمک خواهد کرد برگزاری آن را به زمان دیگری موکول 
کنند. وی می افزاید: شهرآورد همواره حساسیت های ویژه 
خود را داشته است و هر تیمی که مرتکب کم ترین اشتباه شود 
به عنوان تیم پیروز از زمین بازی خارج خواهد شد؛ چند سال 
است فوتبال ایران به سمت مبتدی بودن گام بر می دارد؛ در 
تمام دنیا مسابقات فوتبال در زمان مقرر خود برگزار می شود؛ 
سازمان لیگ حق دارد که برای برگزاری دربی در زمان مقرر 
خود پافشاری کند، اما از سوی دیگر باید این موضوع را در 
نظر گرفت که استقلال به مرحله یک هشتم نهایی صعود کرده 
خ  است، با این حال از نظر من نباید تعویقی در زمان بازی ر
دهد. کارشناس فوتبال درباره شرایط آبی پوشان برای دیدار 
با پرسپولیس تصریح می کند: استقلال از ابتدای فصل با اخراج 
جواد نکونام، آوردن موسیمانه، قطع همکاری با سهراب 
بختیاری زاده و تغییرات مدیریتی شرایط بحرانی را تجربه 
کرده است و در حال حاضر به غیر از بازیکنان و هواداران خود 
سرمایه دیگری ندارد؛ مدیریت نظری جویباری برای سال 
آینده آبی ها بسیار مؤثر خواهد بود؛ مصدومان دو تیم بسیار 
زیاد هستند، اما آبی پوشان به عنوان نماینده کشورمان در 
آسیا حاضر خواهند شد، بنابراین انتظار می رود شهرآورد در 
بهترین شرایط خود برگزار شود؛ بدون تردید برگزاری دربی در 
زمان مقرر برای پرسپولیس سود بیشتری خواهد داشت. وی 
ادامه می دهد: بازی استقلال در آسیا بسیار مهم است، اما 
اهالی فوتبال کشورمان به تماشای شهرآورد پایتخت تمایل 
که این بازی یکی از حساس ترین مسابقات  بیشتری دارند، چرا
فوتبال ایران به شمار می رود و نباید این واقعیت فوتبال را 
کید می کند: آبی  نادیده گرفت. کارشناس فوتبال کشورمان تا
پوشان از سیستم سه دفاع استفاده می کنند و پرسپولیس در 
ایجاد ضدحمله از نفوذهای رامین رضائیان و صالح حردانی 
می تواند به استقلال ضربه بزند؛ در سوی مقابل سنگربان 
پرسپولیس نیز دو ضرب گیر است و در نقاط کور دفاعی این 
گر هر دو تیم از نقاط  تیم ضعف هایی به چشم می خورد؛ ا
ضعف یکدیگر استفاده کنند به نتیجه مطلوب دست پیدا 
خواهند کرد. وی عنوان می کند: پرسپولیس مدافعان سر زن 
با کیفیتی دارد، اما مدافعان کناری این تیم در ارسال های 
هوایی ضعیف هستند و به همین دلیل بیشتر گل های این 
فصل قرمزپوشان از روی ضربه ایستگاهی به ثمر رسیده 
است. همچنین محمد نوری، کارشناس فوتبال کشورمان 
درباره شهرآورد ۱۰۵ می گوید: پرسپولیس در لیگ نخبگان و 
جام حذفی کنار رفته است و به همین دلیل شهرآورد برای 
گردان  این تیم از اهمیت بالاتری برخوردار است، البته شا

نوازی نیز نگاه ویژه ای به این بازی دارند و دربی برای آن ها 
از تقابل با النصر اهمیت بیشتری دارد، با توجه به شرایط 
روحی آبی پوشان می توان گفت آنها برای بازی با پرسپولیس 
از وضعیت مطلوبی برخوردار هستند. وی می افزاید: تمام 
که  نگرانی هواداران استقلال از سوی پیام حیدری است، چرا
وی در بیشتر بازی ها به ضرر آبی پوشان سوت زده است، در 
هر صورت حیدری برای قضاوت دربی انتخاب شده است؛ 
هرچند کمیته داوران می توانست داور بهتری را برای این 
که شرایط هر دو تیم برای دربی ۱۰۵  بازی انتخاب کند، چرا
حساس است و انتظار می رود شاهد سوت های عادلانه 
باشیم . کارشناس فوتبال کشورمان عنوان می کند: استقلال 
که آبی پوشان باید  خواهان به تعویق افتادن دربی بود، چرا
در جدال با النصر آبروی ایران را حفظ کنند، پرسپولیس نیز 
به دلیل اینکه از شکست ترس دارد مخالف به تعویق افتادن 
زمان شهرآورد بود. وی ادامه می دهد: حواشی و حادثه ها 
که هواداران دو تیم  همواره در شهرآورد تأثیرگذار بوده اند، چرا
شور و حرارت بسیاری دارند، در هر صورت امیدوارم استقلال 

با دست پر از این بازی خارج شود. 
 استقلال 

محمد نوازی در نشست خبری قبل از این دیدار که در 
سالن کنفرانس سازمان لیگ برگزار شد، اظهار داشت: تمام 
تلاشمان را می کنیم که برنده این بازی باشیم. شرایط مان بد 
نیست و بعد از یکی ۲ بازی اخیر که نتیجه گرفتیم همه چیز 
بهتر شده و مشکل خاصی نداریم و فقط مسعود جوما، یک 
مصدوم تیم است. ابوالفضل جلالی هم امیدوار هستیم که تا 
ح  فردا برسد. وی در مورد گزینه هایی که برای استقلال مطر
می شود و حضور خودش روی نیمکت گفت: این بازی قسمت 
من شده و به عنوان مربی موقت فعالیت می کنم. امیدوارم هر 

تصمیمی که باشگاه می گیرد به سود تیم باشد. برای هر فردی 
مهم است که در دربی روی نیمکت استقلال و پرسپولیس 
باشد. سرمربی موقت تیم فوتبال استقلال در مورد مشورت 
با سهراب بختیاری زاده عنوان کرد: قطعا ۲ فکر بهتر از یک 
فکر است. چه ایرادی دارد که من با دوست قدیمی ام که برای 
این تیم زحمت کشیده، مشورت کنم؟ از بختیاری زاده تشکر 
که با این تیم نتیجه گرفت و زحمت کشید. وی  هم کردم، چرا
ادامه داد: با بازیکنان تیمم هم مشورت می کنم و تنها نیستم. 
۱۱ مربی و همکار دارم که داخل زمین هستند. برای دربی هم 
تمام تلاشمان را می کنیم که برنده باشیم. نوازی در مورد 
درخواست استقلال برای تعویق دربی به دلیل در پیش بودن 
دیدار حساس با النصر در لیگ نخبگان آسیا، گفت: این بازی 
برای ما از اهمیت زیادی برخوردار است. باید در حذفی لیگ 
نخبگان آسیا به میدان برویم و نتیجه این دیدار برای فوتبال 
گر  ایران مهم است. وی افزود: باید به هواداران حق بدهیم. ا
ح می شود باید به آنها حق داد.  صحبت های حاشیه ای مطر
هواداران همیشه حمایت کردند اما برخی اوقات تنش هایی 
گر به سمت آن نروند، بهتر است. مثلا الفاظ  ایجاد می کنند که ا
گر به این  رکیکی که برخی به کار می برند شایسته نیست و ا
مسائل نپردازند بهتر است. محمد نوازی که سابقه حضور در 
چند دربی و گلزنی به پرسپولیس را دارد در مورد کلید موفقیت 
در این دیدار گفت: از نظر من رمز موفقیت در این بازی فقط 
کلمه است؛ »آرامش.« به خاطر همین به بازیکنانم  یک 
کید کردم که آرامش داشته باشند و با تمام تمرکزشان به  تا
زمین بروند. وی همچنین در خصوص شرایط تیم فوتبال 
پرسپولیس نیز اظهار کرد: تیم بزرگی هستند و سالیان سال 
است که رقیب هستیم. پرسپولیس هم شرایط خود را دارد و 

سعی می کنیم برنده باشیم. 
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امروز برگزار می شود: 

تقابل سرخابی های پایتخت در دربی 105 

پیشنهاد یورک برای معاوضه  
تاریخی بین یونایتد و لیورپول 

عملکرد منچستریونایتد در این فصل لیگ 
برتر بسیار بد بوده است و یکی از دلایل اصلی 
نتیجه نگرفتن های یونایتد، نبود یک مهاجم 
که  راسموس هویلوند  گلزن است.  و  خلاق 
قبل از پیوستن به یونایتد درخشش زیادی 
در سری آ داشت و خیلی ها او را ارلینگ هالند 
دوم لقب داده بودند، در این فصل در ۲۱ بازی 
در لیگ برتر تنها دو گل به ثمر رسانده است. 
این در شرایطی است که منچستریونایتد ۷۳ 
میلیون یورو برای این بازیکن هزینه کرد. داروین 
نونیز نیز در لیورپول عملکرد ضعیفی داشته 
است و در ۲۱ بازی در لیگ برتر چهار گل به ثمر 
رسانده است. لیورپول در پنجره نقل وانتقالات 
تابستانی ۸۵ میلیون یورو برای این بازیکن 
پرداخت کرد. دوایت یورک، مهاجم سال های 
دو  این  کرد  پیشنهاد  منچستریونایتد  دور 
کام تیم هایشان را تغییر دهند. یورک  مهاجم نا
عنوان کرد این معاوضه هم به سود یونایتد 
خواهد بود و هم لیورپول. این مهاجم اهل 
گو گفت: منچستریونایتد باید  ترینیداد و توبا

نونیز را به خدمت بگیرد. 

ویژه

گفتوگو

و  استقلال  سابق  مهاجم  لطیفی  علی 
کارشناس فوتبال در مورد دربی ۱۰۵ صحبت 
کرد. از نظر وی برنامه ریزی و کنترل توپ و 
زمین می تواند برنده این دیدار را مشخص 

کند. 
بی را  ل در آستانه در    شرایط استقلا

چگونه ارزیابی می کنید؟
 خدا را شکر طی ۳ بازی گذشته موفق بودیم 
و در دیدار آخر برابر نساجی بازیکنان نشان 
کنند  گر فعل خواستن را صرف  که ا دادند 
حرف های زیادی برای گفتن خواهند داشت. 
طی این مدت اخیر ما اتحاد را در تیم دیدیم. 
ما از ابتدای فصل تا به اینجا هنوز آن استقلال 
واقعی را ندیدیم و دلیل آن برمی گردد به اینکه 
بازیکنان اعتماد به نفس خودشان را از دست 
داده اند. در اتفاقاتی که برای استقلال رخ داد 
یک نفر مقصر نبوده، بلکه کل اعضای باشگاه، 
کادرفنی و بازیکنان مقصر بوده اند و هرکس به 

طریقی کم کاری کرد. 
    درباره حضور سهراب به عنوان مربی 
چه  وی،  از  هواداران  انتقادات  و  موقت 

نظری دارید؟
کادر موقت استقلال   فشار زیادی روی 
بود و به نظرم منصفانه نبود که به این اندازه 
مورد انتقاد قرار بگیرند. نه برد ها و نه باخت ها 
هیچکدام تقصیر نوازی یا سهراب نبود و نباید 
آنها را هدف انتقادات قرار بدهیم. آنها آمدند 
تا استقلال تنها نباشد. به نظرم وجهه خوبی 
نداشت در این شرایط تیم را رها کنند و باید 
بابت این تصمیم و این مدت که استقلال را 

همراهی کردند از آنها تشکر کنیم. 
   رسیدیم به دربی 105!

دربی همواره از کل مسابقات جدا بوده است. 
نه جایگاه مهم است و نتایج گذشته؛ بلکه فقط 
برنامه ریزی و کنترل توپ و زمین می تواند برنده 
را مشخص کند. نیازی نیست ما به بازیکنی 
انگیزه بدهیم و همه چیز در مستطیل سبز 
داشته  تمرکز  که  تیمی  و  می شود  مشخص 
باشد، برنامه ریزی کند و با جو شهرآورد آشنا 
کتیکی  باشد، می تواند سوار بر بازی شود. بار تا
در این دیدار جوابگو نخواهد بود. پرسپولیس، 
بازیکنان باتجربه تری نسبت به استقلال دارد. 
شرایط پرسپولیس چندان مساعد نیست، اما 
قابل پیش بینی نخواهد بود و هر نتیجه ای 
امکان پذیر است. فشار زیادی روی بازیکنان 
۲ تیم خواهد بود و هواداران نگاه نمی کنند که 
تیم مربی دارد یا نه بلکه فقط برد می خواهند و 
این می تواند باعث شود که اتفاقات زشتی در 

زمین رخ دهد. 

لطیفی:
برنامه ریزی و کنترل توپ 

و زمین می تواند برنده 
دربی را مشخص کند

بازگشت مهسا جاور به اردوی  
تیم ملی 

ایسنا: تکلیف ستاره های رویینگ زنآنکه 
در اردوی تیم ملی حضور نداشتند در اردوی 
چهارم مشخص شد. چهارمین اردوی تیم ملی 
رویینگ ایران در ارومیه در حال برگزاری است. 
این اردو از دوم اسفند آغاز شده و ۲۵ اسفند 
نیز به پایان می رسد. در سه اردوی قبلی مهسا 
، زینب نوروزی و نازنین ملایی غایبان  جاور
کنون تکلیف آنها مشخص  شاخص بودند و ا
شده است. طبق پیگیری ایسنا، مهسا جاور 
به اردوی تیم ملی در ارومیه اضافه شده است 
و تا پایان اردو همراه دیگر ملی پوشان تمرین 
می کند. زینب نوروزی از آنجا که عمل جراحی بر 
روی دست خود انجام داده است تا پایان اسفند 
در دوره نقاهت به سر خواهد برد بنابراین در 
اردوی چهارم هم حضور ندارد. اما نازنین ملایی 
از آنجا که چهار دوره به اردو دعوت شده اما هیچ 
پاسخی نداده است. با تصمیم فدراسیون از 
این پس و از اردوی بعدی به اردوی تیم ملی 
دعوت نمی شود و در اردوی تیم ملی حضور 

نخواهد داشت.

منهایفوتبال

کوتاه

کُربکندی: پرداختی ها در فوتبال ایران با سطح کیفی آن همخوانی ندارد 

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

پیشکسوت و کارشناس فوتبال اصفهان 
در  پرداختی ها  و  هزینه کرد  میزان  گفت: 
کیفیت این رشته  فوتبال ایران با سطح 
ورزشی همخوانی ندارد. رسول کُربکندی 
بزرگداشت  مراسم  در  چهارشنبه  روز 
نخستین سالگرد درگذشت زنده یاد حسن 
استکی »مرد اخلاق« باشگاه ذوب آهن 
به  دادن  پول  مخالف  افزود:  اصفهان 
سال  پنج  آنان  چون  نیستم  فوتبالی ها 
کثر  حدا کنند  زندگی  سالم  خیلی  گر  ا و 
۱۰ سال می توانند در این عرصه ورزشی 
حضور داشته باشند، ولی نکته تعجب آور 
که می پردازیم  که مقدار پولی  این است 
با سطح فوتبال کشورمان اصلاً همخوانی 
ندارد. وی ادامه داد: پرداختی ها به یکباره 

از ۲ میلیارد به ۱۰ میلیارد تومان افزایش 
یکصد  حتی  و   ۵۰ به  گهان  نا و  می یابد 
میلیارد تومان می رسد و این هزینه ها کمر 
باشگاه ها را می شکند در حالی که برخلاف 
فوتبال)فیفا(،  جهانی  فدراسیون  نظر 
و  مستقل  درآمد  ایرانی  باشگاه های 
مشخص هم ندارند و از اعتبارات دولتی 
استفاده می کنند. وی با اشاره به انتخاب 
دوباره علیرضا احسانی بعنوان مدیرعامل 
باشگاه ذوب آهن اصفهان اظهار داشت: 
بگویم،  تسلیت  یا  تبریک  او  به  نمیدانم 
زیرا مسوولیت باشگاهی را پذیرفته است 
که برغم قدمت و افتخارات زیاد، حداقل 
اعتبارات را دارد و به این روز و حال افتاده 
است. این پیشکسوت فوتبال تصریح کرد: 

که ذوب آهن در حالی  مشکل این است 
با حدود ۱۸۰ میلیارد تومان باشگاه داری 
می کند که همشهری اش سپاهان، برای یک 
سال بالای یک هزار میلیارد تومان هزینه 
کرده است. کربکندی اضافه کرد: شرایط 
اقتصادی هم بگونه ای نیست که ذوب آهن 
( جذب کند و  بتواند حامی مالی)اسپانسر
همین امر سبب کاهش حضور هوادارانش 
در ورزشگاه برای این تیم اصفهانی شده 
است. بازیکن اسبق تیم ملی ایران اظهار 
کرد: ذوب آهن با مشکلات متعدد اقتصادی 
مواجه است و هم باشگاه و هم خود کارخانه 
ذوب آهن دردسرهای مالی دارند، بنابراین 
از  کوهی  با  می خواهد  چگونه  احسانی 
کند.  مقابله  تیم  این  مبتلابه  مشکلات 

کربکندی خاطرنشان کرد: باشگاهی که در 
گذشته در تمام رشته ها تیم داشته است، 
کنون در شرایط حداقلی به سر می برد و  ا
کمبود مالی، یکی یکی رشته های  بدلیل 
روزها فقط  این  و  را حذف می کند  خود 
فوتبال و بسکتبال ذوب آهن باقی مانده 
است. وی اضافه کرد: اینک تیم های پایه 
ذوب آهن در حال تلاش هستند و امیدواریم 
آنها تولیدات خوبی داشته باشند و ما باید 
به این تولیدات توجه کافی داشته باشیم. 
این کارشناس فوتبال ادامه داد: احترام به 
بزرگان و نام آوران باشگاه ها سبب انگیزه 
بیشتر جوانان می شود زیرا نسل جوان 
می بیند که در آینده او هم مورد احترام و 

محبت دیگران خواهد بود.  

کید  حسن روشن پیشکسوت استقلال تأ
هم  سرمربی  بدون  حتی  آبی ها  که  دارد 
می توانند عملکرد موفقی داشته باشند، او 
که محمد نوازی و  همچنین معتقد است 
سهراب بختیاری زاده بهترین گزینه ها برای 
هدایت تیم در این مقطع حساس هستند.. 
وز  فیر حضور  درباره  صحبت هایی   
کریمی روی نیمکت استقلال در دربی شد. 
که این یکی  کردم  من دیروز هم اعلام 
که  است  تصمیماتی  احمقانه ترین  از 
هیات مدیره یا هر فرد دیگری گرفته است. 
گر این  اعلام رسمی هم کردم. بنابراین، ا
انجام  درستی  کار  نشود،  عملی  تصمیم 
داده اند و باید به آن ها تبریک گفت. ما نیز از 
موضع خود عقب نشینی نخواهیم کرد. این 
تیم ثابت کرده که حتی بدون سرمربی هم 
می تواند عملکرد خوبی داشته باشد. البته 
نوازی زحمات زیادی کشید و می دانست 
چگونه بازیکنان را از لحاظ روانی آماده کند. 
او همین کار را در بازی قبلی هم انجام داد. 
گر می آمد  الحمدا... که ماتزاری هم نیامد، ا

رضاییان  رامین  به  باید  چیزی  چه  مثلا 
بازیکن تیم ملی با قرارداد خیلی سنگین 
می گفت که بیا و با سیستم جدید بازی کن؟ 
یک مربی زمانی که به تیمی می آید، از پیش 
با بازیکنان هماهنگ می شود و سیستم و 
ایده های خود را به آن ها منتقل می کند. اما 
چنین شرایطی وجود ندارد، خداوند باعث 
و بانی این اوضاع را ذلیل کند که استقلال در 
این فصل چندین مدیرعامل، هیات مدیره 
و سرمربی عوض کرد. در چنین شرایطی، 
هیچ مربی ای نمی تواند الان کاری انجام 
آقای سهراب بختیاری زاده و  بدهد مگر 
محمد نوازی. بازیکنان ما الآن فقط باید از 
لحاظ روحی آماده شوند و بروند خودشان 

بازی کنند. 
حضور  مخالف  فنی،  نظر  از  شما   
ماتزاری و امثال او هستید یا مسائل دیگر؟
من شناخت کافی از او ندارم، باید مطالعه 
بر  اما  است.  کاره  چه  ببینم  که  می کردم 
اساس آماری که شنیدم، از ۷۰۰ بازی تقریبا 
۲۰۰ تای آن را برده و بقیه اش یا باخت بوده 

که یک  یا تساوی . البته این را هم بگویم 
رزومه قدیمی به درد تیمی مثل استقلال 
نمی خورد. یک مربی باید ابتدا با تیم قبلی 
خود کارش را تمام کند، سپس با تیم جدید 
قرارداد ببندد. سرمربی خوب الآن بالای سر 
تیم خودش است. استقلال تیمی نیست که 
هر کسی بتواند برای آن تصمیم بگیرد. این 
باشگاه بزرگی است که باید بهترین گزینه را 
برای هدایت آن انتخاب کرد نه اینکه یک 
نفر پیدا شود و دستیارانش را بفرستد برای 
یک  بازیکنانش  نصف  که  استقلالی  تیم 
سال قرارداد دارند. ماتزاری باید التماس 
که به استقلال بیاید نه ما، آن هم با  کند 
)پیتسو  آقای سیاه  این وضعیت. همین 
موسیمانه( را آوردند، چقدر من گفتم که 
آفریفای جنوبی  از  فوتبال ما خیلی بهتر 
است، گفتند نه رزومه دارد، آقا حسن حرف 
نزن و.. آخرش هم یک میلیون دلار پول 

مردم را برداشت رفت. 
با توجه به شرایط فعلی، شما چه   
ل مناسب  کسی را برای نیمکت استقلا

می دانید؟
و  نوازی  شرایط،  این  در  هیچ کس، 
بختیاری زاده و در کنار آنها هاشمی نسب 
از همه بهتر هستند و باید تا پایان فصل 
گر نتیجه هم گرفتند که خب  هم بمانند. ا
گر نتیجه  دستشان درد نکند و بمانند. ا
نگرفتند بروند. مدیریت هم از الآن دنبال 
مربی خارجی و خوب بگردند. با دلال ها هم 
همکاری نکنند. در این شرایط یک نظارت 
کاملی هم از سمت فدراسیون باید اتفاق 
می افتاد که فوتبال ما به این بدبختی نیفتد. 
ل،  با توجه به شرایط فعلی استقلا  
بی  شانس این تیم را برای پیروزی در در

چقدر می دانید؟
یا  بنشیند  نیمکت  روی  نوازی  گر  ا
بیایند،  هاشمی نسب  و  بختیاری زاده 
می توانند با حرفشان مثل دو بازی گذشته 
پیروز می شویم. استقلال در دو بازی اخیر 
نشان داده که حتی بدون سرمربی بزرگ هم 
می تواند عملکرد خوبی داشته باشد. ما هم 

به برد امیدوار هستیم. 

اسکوچیچ: برتری مقابل سپاهان سبقت 
بزرگی برای ماست 

از بازی  گان اسکوچیچ در نشست خبری قبل  درا
کتور برابر سپاهان اصفهان، اظهار داشت: ما آماده این  ترا
بازی مهم هستیم. انتظار داریم با حضور هواداران بتوانیم 
بازی خوبی به نمایش بگذاریم و بسیار باانگیزه هستیم. 
طی روزهای گذشته، شاهد بارش برف در تبریز بودیم، با 
این حال تمرینات منظمی را پشت سر گذاشته ایم. وی 
ادامه داد: ریکاردو آلوز مصدومیت دارد و شاید در لیست 
باشد، شاید هم نباشد. ما تا پنجشنبه فرصت داریم 
وضعیت آلوز را بررسی کرده و تصمیم گیری کنیم. بقیه 
بازیکنان آماده هستند و می خواهیم خوشحالی را به 
گران هدیه داده و بهترین عملکرد را داشته باشیم.  تماشا
کید کرد: نقاط ضعف و قوت تیم حریف را  اسکوچیچ تأ
می دانیم و مثل تمامی بازی ها به جزئیات دقت کرده ایم. 
سایر  همچون  را  عادی  آماده سازی  روند  همچنین 
کتور در  دیدارها، طی کرده ایم. سرمربی تیم فوتبال ترا
 »VAR« پاسخ به سؤالی مبنی بر اینکه »آیا باز هم وجود
کتور مشکل ساز می شود؟«، خاطر نشان کرد:  برای ترا
قبلاً در این خصوص صحبت شده است. هرکسی پیگیر 
بازی های لیگ بوده است، می داند که روند استفاده از 
کمک داور ویدئویی چگونه بوده است. تمرکز ما روی کار 
خودمان است تا برنامه های مان را به بهترین شکل پیاده 
کنیم. »آیا دنبال شکست سپاهان هستید یا مساوی 
هم شما را راضی می کند؟«، اسکوچیچ در پاسخ به این 
کید کرد: من هیچ گاه برای مساوی بازی  پرسش نیز تأ
گر هم بازی مساوی  نکرده و همیشه به بُرد فکر کرده ام. ا
شود، من نتیجه را می پذیرم، اما تیم را برای کسب مساوی 
راهی زمین نمی کنم. برتری مقابل سپاهان سبقت بزرگی 
برای ماست، اما کار تمام نمی شود و هنوز امتیازات زیادی 

باقی مانده است. 

  بوژوویچ
 به طور رسمی سرمربی استقلال شد

سرمربی صربستانی که با باشگاه استقلال به توافق 
کامل رسیده بود، قراردادش را به طور رسمی با این تیم 
گ  گذشته مدیران استقلال با میودرا کرد. روز  امضا 
بوژوویچ، سرمربی اهل صربستآنکه اخیرا از استقلال 
خوزستان جدا شده است، به توافق رسیدند و این 
مربی هدایت استقلال را تا پایان فصل جاری بر عهده 
همچون  تیم هایی  هدایت  سابقه  بوژوویچ  گرفت. 
خ  دینامو مسکو، روستوف، لوکوموتیو روسیه، ستاره سر
کو و... را در کارنامه دارد.  بلگراد، آرسنال تولا، نفتچی با
بوژوویچ با روستوف قهرمان جام حذفی روسیه و با ستاره 
خ بلگراد عنوان قهرمانی لیگ برتر صربستان را به  سر
دست آورده است. پس از عقد قرارداد با بوژوویچ، دیان 
میروالیویچ و ساشا پتروویچ، دستیاران او هم قرارداد 
خود را با استقلال امضا کردند. قرار است یک دستیار 
خارجی دیگر هم با نظر بوژوویچ به استقلال اضافه شود 
و همچنین دستیاران ایرانی هم در کادرفنی بوژوویچ 

حضور خواهند داشت. 

بهترین عملکرد لواندوفسکی در بارسلونا
بارسلونا در دور رفت نیمه نهایی کوپا دل ری در خانه به 
مصاف اتلتیکومادرید رفت که این دیدار عجیب با تساوی 
۴ بر ۴ به پایان رسید. بارسلونا ابتدا با دو گل از حریفش 
عقب افتاده بود ولی در ادامه توانست بازی را به تساوی 
کشاند. آبی واناری ها در ادامه بازی دو بر صفر باخته را 
جبران کردند و چهار بار دروازه حریف شان را گشودند و در 
نهایت اتلتیکو دو گل دیگر به ثمر رساند تا این دیدار پرگل 
با تساوی چهار بر چهار به پایان برسد. دیگر بازی این 
مرحله بین رئال مادرید و رئال سوسیه داد برگزار خواهد 
شد. لواندوفسکی گل چهارم بارسلونا را در این بازی به ثمر 
رساند. او بعد از بازی در شبکه اجتماعی اش نوشت: امروز 
فقط یک نیمه از بازی را انجام دادیم و دیدار برگشت در 
راه است و حالا باید روی برد در بازی برگشت تمرکز کنیم. 
به گزارش سایت ال موندو دیپورتیوو، مهاجم لهستانی 
با گلزنی در این دیدار به رکورد ۳۳ گل در ۳۶ بازی در این 
فصل رسید و بهترین عملکردش را در بارسلونا تکرار کرد. او 
در فصل نخستش در بارسلونا توانسته بود ۳۳ گل به ثمر 
برساند و در فصل دوم ۲۶ گل زد و حالا در سومین فصلش 
توانست بهترین عملکردش را در پیراهن آبی واناری 
کند. او حالا چندین بازی فرصت دارد تا بتوند  تکرار 
شمار گل هایش را در این فصل افزایش دهد. این مهاجم 
لهستانی  به نظر می رسد که بهترین فصل حضورش در 
آبی اناری ها را تجربه می کند و می تواند شمار گل های 
خود را بیش تر کند. بارسلونا در دیدار بعدی یک شنبه ۱۲ 

اسفند در خانه پذیرای رئال سوسیداد است. 
 

جواد خیابانی گزارشگر دربی شد
چند ماه پیش هواداران تیم پرسپولیس به دنبال 
کارزار برای برکناری خیابانی  کردن امضا و ثبت  جمع 
که به عقیده آنها این مجری  از صداوسیما بودند، چرا
جانبدارانه و بر علیه تیم پرسپولیس گزارشگری می کند، 
حالا مشخص شده خیابانی گزارشگر دربی ۱۰۵ است و 
کنش هواداران پرسپولیس  این موضوع می تواند با وا
مواجه شود.روابط عمومی شبکه سه سیما جزییاتی 
درباره پخش مسابقه دربی منتشر کرد.برنامه »فوتبال 
« همزمان با یکصد و پنجمین شهرآورد پایتخت،  برتر
پنجشنبه از شبکه سه سیما پخش می شود.ویژه برنامه 
»فوتبال برتر« همزمان با پخش یکصد و پنجمین شهرآورد 
پایتخت، پنجشنبه ۹ اسفند ساعت ۱۴ آغاز و در ساعت 
کتور تبریز  ۱۴ و ۳۰ دقیقه با پخش مسابقه تیم های ترا
و سپاهان اصفهان ادامه و از ساعت ۱۷ و ۱۵ دقیقه، با 
پخش مسابقه پرسپولیس و استقلال از آنتن شبکه سه 
سیما دنبال می شود.اجرای این برنامه توسط محمدرضا 
احمدی، با حضور کارشناسان بازی و داوری، با تولید 
و پخش آیتم های متنوعی در استودیوی اختصاصی 

« همراه خواهد بود. »فوتبال برتر

ک تر هستیم  روشن: بدون سرمربی در دربی خطرنا


